

dans et pour le district de Montréal, Province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer, en vertu de l'acte de la Législature 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de Commissaires conjointement avec l'un des Recorders de la Cité comme président et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer conformément auxdits actes, les prix et indemnité à être accordés pour les lots ou immeubles ci-après mentionnés et désignés, que ladite Cité de Montréal a décidé d'acquérir, par résolution passée le 12ième jour d'avril courant, sous l'autorité de l'acte 7 Edouard VII, pour améliorer les abords du pont Wellington (côté Nord) dans le quartier Ste-Anne de ladite Cité, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits Commissaires par la loi, savoir:

1.—Une lisière de terrain bornée au Sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 1413, ce côté mesurant environ 96.50 pieds; au Nord, par une partie du cadastre No 1414 actuellement exproprié, ce côté mesurant environ 63.79 pieds; au Nord-est par la rue St-Léon, ce côté mesurant environ 57.60 pieds; au Sud-est par la rue Wellington, ce côté mesurant environ 42.0 pieds, et contenant une superficie d'environ 3,713.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-est du lot du cadastre No 1413, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Ste-Anne de ladite Cité;

2.—Une lisière de terrain, bornée au Sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 1414, ce côté mesurant environ 107.20 pieds; à l'Ouest par la rue Olier, ce côté mesurant environ 213.40 pieds; au Nord par la rue McCord, ce côté mesurant environ 107.60 pieds; à l'Est par la rue St-Léon, ce côté mesurant environ 299.0 pieds, et au Sud par une partie du lot du cadastre No 1413 actuellement exproprié, ce côté mesurant environ 63.70 pieds; contenant une superficie de 32,058.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la presque totalité du lot du cadastre No 1414, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Ste-Anne de ladite Cité;

3.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique à deux étages, avec hangar, bornée à l'Est par la rue Olier, ce côté mesurant environ 101.0 pieds; au Nord-ouest, par la rue du Bassin, ce côté mesurant environ 79.0 pieds; au Sud-ouest, par une partie du lot du cadastre No 1402, actuellement exproprié, ce côté mesurant environ 67.0 pieds; contenant une superficie d'environ 2,647.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la totalité du lot du cadastre No 1401, aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Ste-Anne de ladite Cité;

4.—Une lisière de terrain bornée au Sud-ouest par le résidu du lot du cadastre No 1402, ce côté mesurant environ 90.60 pieds; à l'Est par la rue Olier, ce côté mesurant environ 34.80 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1401 actuellement exproprié, ce côté mesurant environ 67.0 pieds, contenant une superficie d'environ 884.0 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Nord-est du lot du cadastre No 1402 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Ste-Anne de ladite Cité.

Le tout suivant le plan de l'amélioration déposé dans le bureau de l'Inspecteur de la Cité.
Toutes les dimensions ci-dessus sont en pieds et décimales anglaises.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Procureurs de la Cité de Montréal.

HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 17 avril 1907.

31) in and for the District of Montreal, province of Québec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate in virtue of the Act of the Legislature 62 Victoria, chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as Commissioners, jointly with one of the Recordors of the said City as president, and two of their Assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said Acts, the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter mentioned and described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted, on the 12th day of April instant, under the authority of the Act 7th Edward VII, determined to acquire for the purpose of improving the approaches to Wellington Bridge (north side) in the St. Ann's Ward of the said City, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said Commissioners, viz:

1.—A piece of land bounded on the south-western side by the residue of lot cadastral No. 1413, said side measuring about 96.50 feet; on the northern side by part of lot cadastral No. 1414, now being expropriated, said side measuring about 63.79 feet; on the north-eastern side by Saint Leon street, said side measuring about 57.60 feet; on the south-eastern side by Wellington street, said side measuring about 42.0 feet; containing a superficial area of about 3,713.0 square feet; the said piece of land being the north-eastern portion of lot cadastral No. 1413 on the official plan and book of reference for the Saint Ann Ward of the said City.

2.—A piece of land bounded on the south-western side by the residue of lot cadastral No. 1414, said side measuring about 107.20 feet; on the western side by Olier street, said side measuring about 213.40 feet; on the northern side by McCord street, said side measuring about 107.60 feet; on the eastern side by Saint Léon street, said side measuring about 299.0 feet, and on the southern side by part of lot cadastral No. 1413, now being expropriated; said side measuring about 63.70 feet; containing a superficial area of about 32,058.0 square feet; the said piece of land being almost the whole of lot cadastral No. 1414 on the official plan and book of reference for the Saint Ann Ward of the said City.

3.—A piece of land with a two-story brick building and shed thereon erected, bounded on the eastern side by Olier street, said side measuring about 101.0 feet; on the north-western side by Basin street, said side measuring about 79.0 feet; on the south-western side by part of lot cadastral No. 1402, now being expropriated, said side measuring about 67.0 feet; containing a superficial area of about 2,647.0 square feet; the said piece of land being the whole of lot cadastral No. 1401, on the official plan and book of reference for the Saint Ann Ward of the said City.

4.—A piece of land bounded on the south-western side by the residue of lot cadastral No. 1402, said side measuring about 90.60 feet; on the eastern side by Olier street, said side measuring about 34.80 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1401, now being expropriated, said side measuring about 67.0 feet; containing a superficial area of about 884.0 square feet; the said piece of land being the north-eastern portion of lot cadastral No. 1402; on the official plan and book of reference for the Saint Ann Ward of the said City.

The whole in accordance with a plan of the improvement deposited in the City Surveyor's office.

All the above dimensions are in English feet and decimals.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,

Montreal, 17th April 1907.